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Abstract (en)
[origin: CN116732757A] The invention relates to a laundry rack, comprising a vertical pole, a spreading frame with arms and support arms for
receiving a clothesline, and a locking device for locking the spreading frame in a closed position. According to the invention, the rotation point of the
articulated shaft in the arm part of the support arm is spaced further from the vertical central axis of the upright rod in the radial direction than the
rotation point of the oscillating shaft in the lower flange and the rotation point of the articulated shaft in the upper flange, the locking device has at
least one rigid engagement element fixed to the upper flange and a plurality of rigid mating elements fixed to the respective free ends of the arms,
the engagement element and the mating elements being hooked to each other in the closed state of the spreading frame. As a result, a laundry
rack is achieved which can be simply opened and reliably held in the closed state. The invention also relates to a method for unfolding or folding the
clothes hanger.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Wäschespinne (100) mit einem senkrechten Mast (20), einem Spreizgestell (10) mit Armen (11) und Spreizarmen (12)
zur Aufnahme einer Wäscheleine (1) und mit einer Arretiervorrichtung (2) zum Arretieren des Spreizgestells (10) in einer geschlossenen Position.
Erfindungsgemäß sind die Drehpunkte der Anlenkachsen (6) der Spreizarme (12) in den Armen (11) radial weiter von einer vertikalen Mittelachse
(21) des Mast (20) beabstandet als die Drehpunkte (7) der Schwenkachsen im unteren Kragen (13) und die Drehpunkte (8) der Anlenkachsen
im oberen Kragen (14), und die Arretiervorrichtung (2) besitzt mindestens ein an dem oberen Kragen (14) befestigtes starres Eingriffselement (3)
und eine Mehrzahl von an einem jeweiligen freien Ende der Arme (11) befestigte starre Gegenelemente (4), welche in geschlossenem Zustand
des Spreizgestells (10) ineinander verhakt sind.So wird eine Wäschespinne geschaffen, welche sich einfach öffnen und sicher in geschlossenem
Zustand halten lässt.Die Erfindung betrifft auch ein Verfahren zum Auffalten bzw. Zufalten einer wie vorstehend beschriebenen Wäschespinne.
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